



香港學界體育聯會

THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田迴密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

Head Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & Kln Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk
hkps@hkssf.org.hk

External Office

Room 201
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525
E-mail: external@hkssf.org.hk

N. T. Office

Room 102
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821
E-mail: nts@hkssf.org.hk
ntpsac@hkssf.org.hk

學生運動員資助計劃 (2020/2021)

現邀請各學校就 2020/21 學年的資助提交申請，有關資助額上限為 \$13,200 元。有意申請的學校可填妥申請表格，並於 **2020 年 10 月 30 日或之前**，以郵寄或電郵方式交回學體會。申請表格已上載至學體會網站 (www.hkssf-hk.org.hk/athletesupport.htm)。學體會將於 2020 年 11 月中旬以電郵及郵寄方式通知學校有關申請的結果，並上載至本會網站。如學校在 2020 年 11 月下旬仍未收到有關通知，請與學體會陳小姐聯絡 (電話：2711 7691)。

秘書長 鄧嘉珮

致：各會員學校

日期：二零二零年九月二十四日

Student Athlete Support Scheme (2020/2021)

Schools are invited to apply for a maximum grant of \$13,200 under the Student Athlete Support Scheme for the 2020/21 academic year. Interested schools should complete and return the application form to the HKSSF by post or email **on or before 30 October 2020**. The application form is available for download at the HKSSF website (www.hkssf-hk.org.hk/athletesupport.htm). The HKSSF will notify schools of the application results via post and email by mid November 2020. The results will also be uploaded on the HKSSF's website. Schools are advised to contact Ms. Chan of the HKSSF at 2711 7691 if they are not notified of the application results by late November 2020.

Carmen Tang
Secretary General

To：All member schools

Date：24th September 2020